
Chemical Industry Fact Sheet 

化工行业情况说明书 

 

Group Coordinator: Penny SUN, ABRO 

小组协调员：孙斯文，爱宝工业有限公司 

Group Members: 

小组成员： 

3M ABRO Alteco 

Applied Materials BASF BP 

Clariant Covestro DuPont 

Freudenberg Honeywell L'Oreal 

Momentive Novonesis SIKA DAVCO 

WD-40   

 

Key Objective(s)： 

主要目标： 

Chemical Industry is a branch of QBPC representing the unique interest of chemical 

Industry member companies, but also sharing the common interest with other QBPC 

members in different industries.  

Chemical Industry will contribute its effort to provide insight, expertise and 

intelligence of the chemical Industry to QBPC, and benefit from QBPC’s channels, 

platforms and opportunities to be heard of and advance member companies’ 

legitimate and righteous business interest. 

化工行业小组是品保委的一个分支，既代表化工行业小组成员的独特利益，又与

品保委其他不同行业的会员企业分享共同利益。 

化工行业小组将贡献自己的力量，为品保委提供化工行业的洞察力、专业性和智

慧，并受益于品保委的渠道、平台和机会，听取会员企业的意见，推进会员企业

合法、正当的商业利益。 

Introduction： 

介绍： 

Chemical Industry is the group under QBPC, which specifically represents and serves 



the interests of industrial chemical QBPC member companies. It was founded by 5 

QBPC members: Akzo Nobel, BASF, Covestro, Clariant and Evonik in January 2016.  

Chemical Industry represents the best interest of all group members within and 

outside QBPC organization.  

Chemical Industry listens to group members, studies their concerns and finds ways to 

address them.  

Chemical Industry keeps seeking opportunities to influence the regional, national and 

local authorities in legislation, decision making, law enforcement and judiciary 

improvement by rising group members’ suggestions, concerns and requests.  

Chemical Industry creates platforms of opinion exchange, experience sharing, and 

reform suggestion by organizing events and seminars to enhance communication, 

understanding and field practice amongst group members. 

化工行业是品保委下设的专门代表和服务于品保委化工行业成员利益的小组。它

由五家品保委成员阿克苏诺贝尔、巴斯夫、科思创、科莱恩和赢创于 2016 年 1

月成立。 

化工行业代表了品保委组织内外所有成员的最大利益。 

化工行业倾听成员的意见，研究他们的关注点，并找到解决这些问题的方法。 

化工行业不断寻求机会，通过提高组员的建议、关注和要求，影响地区、国家和

地方当局在立法、决策、执法和司法方面的改进。 

化工行业通过组织各种活动和研讨会，建立意见交流、经验分享和改革建议的平

台，以加强小组成员之间的沟通、理解和实地实践。 


